



综合填空分析和解题技巧





综合填空分析和解题技巧

示例

教学目标

知识与技能

能正确、流利、有感情地朗读课文。

过程与方法

能借助拼音和插图，读懂课文。抓重点词句，品析感悟文中动物们的不同表现。

情感、态度价值观

大致体会“遇到任何事情，要动脑筋想想，多问几个为什么，不要盲目地跟从”的道理。

教学重点

弄明白“咕咚”到底是什么东西，以及兔子拔腿就跑、其他动物听到“咕咚”跟着瞎跑的原因，最后野牛怎样给大家解除了误会。

教学难点

遇到任何事情，要动脑筋想想，多问几个为什么，不要盲目地跟从。

英语试题

(考试时间：100分钟；满分：90分)

温馨提示：亲爱的同学，欢迎你参加本次考试，祝你答题成功！

1. 本试卷分第Ⅰ卷和第Ⅱ卷两部分，共五道大题。第Ⅰ卷包含：单项选择和阅读理解，共30个小题；第Ⅱ卷包含：综合填空A、B、C，阅读表达和书面表达。
2. 所有题目均在答题卡上作答，在试题上作答无效。

III. 综合填空

(共20小题, A每小题2分, B、C每小题1分, 共25分)

A. 用所给词的适当形式填空。每词限用一次。(10分)

How do you do the exercises in Part A?

First Then



A.用所给词的适当形式填空。每词限用一次。（10分）

require, organize, wait, connect, sell

1. Jack is a good learner because he always connects what he needs to learn with something interesting.
2. English Day is coming, and we will organize an English party soon.
3. He was required to hand in his science report last week.
4. The writer is so popular that he has sold more than 200, 000 books so far.
- 5.-Where is Grace?
-She is at the gate of the theatre. She is waiting in line to buy tickets.

综合A考查的五个时态(一般时中包含一个被动语态的考查)

1. _____
2. _____
3. _____
4. _____
5. _____

一般现在时
一般过去时
一般将来时
现在完成时
现在进行时

被动语态

Tips: 答题方法:

How do you do **Part A**?

1. 读方框内所给单词或词组，读每小题句意，
择合适 单词。



2. 辨别是否需用被动语态，根据语境和关键词确定时态。

3. 检查句意是否通顺，拼写是否正确；五种时态是否齐全，被
动是否出现在过去，现在或将来时中。

A.用所给词的适当形式填空。每词限用一次。(10分)

1.---Why are they so busy?

---Because they **are raising** money for homeless people.

2. Usually taking a taxi **costs** more than taking a bus.

3. The first cartoon film with sound and music **was made** in New York in 1928.

4.The Dragon Boat Festival is coming in a few days. We **has traveled** the boat races and eat zongzi on that day.

5. Beijing is such a fantastic place that Amy **will watch** there three times

ENGLISH

III. 综合填空

(共20小题, A每小题2分, B、C每小题1分, 共25分)

B. 根据句意和所给汉语, 完成句子。每空一词。(5分)

How do you do the exercises in Part B?





山东省莱西市实验学校

Shandong Laixi Experimental
School

2019年青岛市中考英语试题 综合填空B

B. 根据句意和所给汉语，完成句子。每空一词。（5分）

1. Don't worry! We are old enough to look after _____ (我们自己)
2. There is a big park _____ (在旁边) the supermarket.
I prefer to take a walk there.
3. Rose's father is the _____ (最忙碌的) in the hospital,
because he is an excellent doctor.
4. People who learn _____ (明智地) and well will achieve
their dreams more easily.
5. Keeping English _____ (日记) is a good way to improve
English.

B. 根据句意和所给汉语，完成句子。每空一词。（5分）

1. Don't worry! We are old enough to look after ourselves (我们自己)
2. There is a big park beside (在旁边) the supermarket. I prefer to take a walk there.
3. Rose's father is the busiest (最忙碌的) in the hospital, because he is an excellent doctor.
4. People who learn wisely (明智地) and well will achieve their dreams more easily.
5. Keeping English diaries (日记) is a good way to improve English.

B. 根据句意和所给汉语，完成句子。每空一词。（5分）

1. Don't worry! We are old enough to look after ourselves (我们自己)

2. There is a big park beside (在旁边) the supermarket. I prefer to take a walk there.

3. Rose's father is the busiest (最忙碌的) in the hospital, because he is an excellent doctor.

4. People who learn wisely (明智地) and well will achieve their dreams more easily.

5. Keeping English diaries (日记) is a good way to improve English.

1. 形容词常用于修饰名词, 充当定语;
或者位于系动词之后作表语。
2. 副词常用于修饰动词、形容词或者副词。

根据句意填空, 每空一词。

1. The heavy (大) rain has lasted 3 days so far. The report says it will rain even harder (大) tomorrow.

2. Everyone wants to be successful (成功), and hopes to do everything successfully (成功).

综合填空B

根据汉语提示完成句子。共5小题。

1. 要求考生根据句意和所给汉语写出单词的正确形式；
2. 该题不是简单的翻译单词题，而是综合考查考生的基本词汇和语法知识；
3. 主要考查名词、代词、介词、形容词、连词、副词等。

本部分不考查动词！

Tips:

答题方法:

What should you pay attention to in Part B?

词类	注意事项	词类	注意事项
代词	人称代词 <u>主</u> 格? 宾格?	副词	原级? <u>比较</u> 级? <u>最高</u> 级?
	物主代词 名词性? <u>形容词</u> 性?		
	反身代词		
介词	注意上下文及搭配	形容词	<u>原</u> 级? 比较级? <u>最高</u> 级?
名词	不可数名词 可数名词 <u>单</u> 数? <u>复</u> 数?	连词	根据汉语和语境判断



Have a try

B. 根据句意和所给汉语，完成句子。每空一词。（5分）

1. --- _____ (谁的) baseball is this?
---It belongs to Tony.
2. Teenagers should have more _____ (机会) to make their own decisions.
3. Believe us! We can finish the work with the _____ (最少的) money.
4. The mother walked into the bedroom _____ (安静地) while the baby was sleeping.
5. There is a bookstore _____ (在……对面) our school.

Have a try

B. 根据句意和所给汉语，完成句子。每空一词。（5分）

1. --- Whose (谁的) baseball is this?

---It belongs to Tony.

2. Teenagers should have more chances (机会) to make their own decisions.

3. Believe us! We can finish the work with the least (最少的) money.

4. The mother walked into the bedroom quietly (安静地) while the baby was sleeping.

5. There is a bookstore opposite (在.....对面) our school.

以上内容仅为本文档的试下载部分，为可阅读页数的一半内容。如要下载或阅读全文，请访问：
<https://d.book118.com/966201012135010153>